

عرض البطاقات من بنك دبي الإسلامي - إكسكلوسيف ياختمس
DIB Cards Offer - Xclusive Yachts Offer

Terms & Conditions	الشروط والأحكام
<p>Offer: 20% off on Private and Shared Yacht rental</p> <p>Terms & Conditions:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Offer is applicable only for DIB Credit Card only • Private Yacht should be booked online via https://xclusiveyachts.com/yacht-rental/ using promo code DIB20. • To avail the offer on shared yachts, the customer must call +971 432 7233 to make the booking and mention the Promo Code DIB20. • The offer is not applicable on add-ons for Yacht rental bookings • Private yachts must be booked for a minimum of 4 hours on larger yachts over 78 feet and 3 hours on smaller yachts. 	<p>العرض: خصم 20% على تأجير اليخوت الخاصة والمشاركة</p> <p>الشروط والأحكام:</p> <ul style="list-style-type: none"> • يسري العرض عند الدفع باستخدام بطاقة ائتمان من بنك دبي الاسلامي فقط. • يجب حجز اليخت الخاص عبر الانترنت عن طريق الرابط التالي https://xclusiveyachts.com/yacht-rental/ باستخدام الرمز الترويجي "DIB20". • للاستفادة من العرض على اليخوت المشتركة، يرجى من العميل الاتصال على الرقم +971 432 7233 لإجراء الحجز والاشارة إلى الرمز الترويجي "DIB20" • لا يسري العرض على الإضافات الخاصة بحجوزات تأجير اليخوت • يجب حجز اليخوت الخاصة لمدة لا تقل عن 4 ساعات بالنسبة لليخوت الكبيرة التي يزيد حجمها عن 78 قدما وعن 3 ساعات بالنسبة لليخوت الصغيرة.

<ul style="list-style-type: none"> • Offer is not valid-on New Year's Eve, Christmas eve and during Formula 1 weekend • Offer is not valid in conjunction with any other promotions or discount Programme • All UAE residents are required to bring original Emirates ID, or driving license-and tourists must present original passport • Cancellation fee retention policy: 50% of the booking value retained up to 72hrs prior to the charter time and date. • 100% of booking value retained within 72hrs of the booking time and date. • Offer is valid until 30 June 2025 • Offer is not applicable on Sharia non-compliant activities and services • DIB Credit Card Terms & Conditions Apply Click here 	<ul style="list-style-type: none"> • لا يسري العرض في ليلة رأس السنة الجديدة وعشية عيد الميلاد الكريسماس وأثناء عطلة نهاية أسبوع الفورمولا 1 • لا يسري العرض بالاقتران مع أي عروض ترويجية أو برنامج خصم آخر. • يتعين على جميع المقيمين في دولة الامارات إبراز بطاقة الهوية الإماراتية أو رخصة القيادة الاصلية ويتعين على السياح إبراز جواز السفر الاصلية. • سياسة الاحتفاظ بالرسوم عند الإلغاء: يتم الاحتفاظ بنسبة 50% من قيمة الحجز حتى 72 ساعة قبل وقت وتاريخ التأجير. • يتم الاحتفاظ بنسبة 100% من قيمة الحجز خلال 72 ساعة من وقت وتاريخ الحجز. • يسري العرض حتى 30 يونيو 2025 • يسري العرض على الأنشطة والخدمات غير المتوافقة مع الشريعة الاسلامية. • تطبق الشروط والأحكام الخاصة ببطاقات الائتمان من بنك دبي. اضغط هنا
---	---